
   
 

  

College van Gedeputeerde Staten 

Provincie Limburg 

Postbus 5700 

6202 MA Maastricht 

 

Maastricht, 13-09-2024 

Betreft: Achterstallig onderhoud Kleine Weerd Maastricht 

 

Geachte College, 

Wij als BBB-fractie hebben naar aanleiding van het artikel van de Limburger van 05-09-2024 
“Omwonenden hekelen slecht onderhoud Kleine Weerd in Maastricht; Limburgs Landschap plaatst 
borden: ‘Tot ziens´” een aantal vragen.  

1. Wat is de reden dat het benoemde gebied in het artikel de afgelopen jaren goed werd 
onderhouden, maar dit sinds enkele maanden niet meer gebeurt?  

2. Is het terrein geschikt voor wandelpaden en/of geschikt om te bewandelen en vrij 
toegankelijk?  

3. Wie of welke partijen zijn er verantwoordelijk voor het onderhoud van het natuurgebied De 
Kleine Weerd, met inbegrip van de wandelpaden en andere faciliteiten?  

4. Zijn er mogelijkheden om de samenwerking tussen de verschillende eigenaren van het 
natuurgebied te verbeteren, zodat er een gezamenlijke verantwoordelijkheid ontstaat voor 
het onderhoud van de wandelpaden en andere faciliteiten?  

5. Aangezien het onderhoud van De Kleine Weerd volgens omwonenden niet op orde is, hoe 
wordt de kwaliteit van het beheer door de betrokken partijen gecontroleerd? Wat zijn de 
verantwoordelijkheden van de provincie Limburg in deze kwestie?  

6. Wordt er door de provincie subsidie verstrekt voor het onderhoud van dit gebied? Zo ja, hoe 
wordt het gebruik van de door de provincie Limburg verstrekte subsidies aan deze partijen 
gecontroleerd? Zijn er specifieke audits of rapportages vereist om te waarborgen dat de 
subsidie wordt besteed aan het afgesproken onderhoud en beheer van natuurgebieden? Zo 
nee, is Gedeputeerde Staten het met de BBB eens om dit controlesysteem in te voeren aan 
de hand van een puntensysteem? 

7. Welke stappen onderneemt de provincie wanneer er klachten zijn over slecht onderhoud 
van natuurgebieden in Limburg? Hoe wordt er gehandeld wanneer een gebrek aan 
onderhoud wordt vastgesteld? Worden betrokken partijen in dat geval gekort op hun 
subsidie, of moeten zij ongebruikte subsidies terugbetalen aan de provincie? Zo ja, hoe 
wordt dit proces uitgevoerd? Zo nee, waarom niet? Deelt het College van Gedeputeerde 
Staten de mening van de BBB dat dit verspilling van Limburgs belastinggeld is? 

8. Als er onvoldoende mogelijkheden zijn om de besteding van Limburgs belastinggeld te 
monitoren, pleit de BBB voor de invoering van een bestedings- en terugbetalingssysteem, 
waarbij niet-bestede subsidies in het ene jaar worden gekort op het subsidiebedrag van het 
volgende jaar. Hoe staan Gedeputeerde Staten tegenover dit voorstel? 

Wij zien uw schriftelijke beantwoording graag tegenmoet, binnen de daarvoor gestelde termijn. 



   
 

  

Namens de BBB-fractie, 

Dhr. I. Goossen 

 


